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Het begint er gelukkig weer normaal uit te zien:  Vrijwilligers aan’t werk, gekrakeel rond de wedstrijden, 

Fred die de eieren bakt en vissers die met overtuiging kunnen uitleggen waarom zíj dit keer niets hebben 

gevangen…… 

Helaas kampen sommige leden met de gezond-

heid:  Gerrit Prins, Dirk van Meurs en Jan de Vos  

vissen momenteel niet mee vanwege hun gezond-

heid. Gerrit zit in een chemo en bestralingstraject, 

Dirk gebruikt zware medicijnen. Jan is aan het re-

cupereren en tijdens het Kampioenschap van Ar-

kel kwam hij even op de fiets op visite. Wij hopen 

alle drie binnenkort weer vissend aan te treffen!! 

Er wordt hard gewerkt door de vrijwilligers rond 

de putten. Eindelijk is ook de “gaatjesslang” in ge-

bruik genomen die Fred heeft meegebracht. Op 

de foto hiernaast kun je zien hoe de eerste gaatjes 

het water vernevelen, maar dit gaat tientallen meters door langs het hek met de klimop. Er lijkt weer een 

droge periode aan te komen, dus zo’n watervoorziening is belangrijk !!  

De OLC is ook weer opgestart met veranderde tij-

den: we beginnen om 9.15u met de loting, 10 -12u 

vissen, broodje of frietje van Eddy, 12.30 – 14.30u 

vissen en nog een biertje en de dag is weer zinvol 

kapot geslagen !! Nieuwe deelnemers zijn van harte 

welkom, het loopt voorlopig nog geen storm. 

Ook de natuur gaat weer volop zijn gang, bij het 

bloemenbed van Dirk zit op het puntje van het land 

een gans te broeden. Op het moment dat ik daar 

langs kwam, kwamen de eerste kuikens uit het ei. 

Moeder de gans vond mij niet zo leuk, dus maar 

snel verder gewandeld. Het 10e Aal Berendsen eie-

renconcours was weer 

een groot succes. Gera Stasse had voor lekker belegde broodjes gezorgd en 

Fred stond weer eieren te bakken. Op tafel stonden weer meer dan 1000 eie-

ren. Helaas zijn er dit keer geen foto’s genomen (vergeten) .  Is er iemand die 

bereid is om tijdens de evenementen van de vereniging een paar foto’s te 

maken? Op 27 augustus vieren we het 75-jarig bestaan van de vereniging en 

de opening van de invalidensteiger met een bijeenkomst en receptie. Zojuist 
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las ik in de krant dat de heer Visser opnieuw wethouder is in de gemeente Molenlanden, dus heb ik hem 

gevraagd om de steiger officieel te openen.  Zodra meer bekend is krijgt iedereen een uitnodiging. 

Het Stekelbaarsje is weer goed bezig en ik hoop jullie allen aan de waterkant te ontmoeten.  Voor jezelf of 

bij de wedstrijden, als het maar gezellig is!! 

Vang ze,  Arie 

De corona-molen van Teus 

 

 Eindelijk zijn alle corona maatregelen eraf !! Op de club is 

in die tijd gewoon doorgewerkt. Ook Teus Kooyman heeft 

veel uurtjes in het “groen” gemaakt. Wat hij thuis deed was 

minstens zo bijzonder:   Hij heeft van een originele bouwte-

kening van een wipmolen een klein model gemaakt en wat 

voor één!!! Toen hij vroeg of zijn werkstuk op de put mocht 

staan, was de reactie “natuurlijk”,  maar dat het zo’n fraai 

stukje handwerk was, hadden we met z’n allen niet kunnen 

vermoeden! Minutieus heeft hij alles uitgezocht en met 

engelengeduld in zijn schuur thuis in elkaar gezet. 

 

De molen is geplaatst in de buurt van de schakelkast van de 

grote put. Ga eens kijken en bewonder vakmanschap en 

doorzettingsvermogen van Teus. Wij kenden hem op de 

club al als een harde werker die veel praktische oplossingen 

voor de club heeft gerealiseerd, maar dit is toch weer een 

staaltje werk dat wat ons betreft zijn weerga niet kent !!      

Teus bedankt voor het nóg verder verfraaien van onze put ! 

(trouwens heb je het “Kooyman”- eiland bij de watermolen 

al gezien??) 
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De kleine vijver, karper perikelen 

In de afgelopen winterperiode is 150 Kg kleine karper uitgezet in onze vijver. Onder het toeziend oog van 

een aantal karper-vissers en Chris van Pelt werden nieuwe vissen toegevoegd aan het bestand. Vissen 

uitzetten houdt voor de vereniging een risico in, gezien het debacle van vorig jaar toen we 300 Kg dode 

karpers moesten verwijderen. Hierdoor is het bestand natuurlijk behoorlijk achteruit gegaan. 

Het is ontzettend frustrerend om 

steeds grote hoeveelheden dooie 

vis te moeten verwijderen en 

vandaar dat het bestuur na lang 

wikken en wegen pas heeft be-

sloten om dit jaar 150 Kg karper-

tjes (de helft van het verlies van 

vorig jaar) in de kleine put uit te 

zetten.  Deze hoeveelheid vormt 

een behoorlijk risico, want op 

een oppervlakte van 0,23 ha  is 

dit héél veel vis !!  Trouwens het 

was ook een boel geld, we moes-

ten dit keer commercieel kopen 

omdat SVN met het subsidiëren 

van karpers gestopt is. De overweging van het bestuur was: er is een hoop vis verdwenen en wanneer we 

de put aantrekkelijk willen houden moet er toch  wat te vangen zijn. Met samengeknepen billen wachten 

we het voorjaar af. Op moment van schrijven lijkt alles nog goed te gaan. 

Er doet zich wel een vreemd feno-

meen voor: de kleine karpertjes 

worden nauwelijks gevangen. De 

vissers die regelmatig een hengeltje 

uitwerpen in de kleine put constate-

ren dat de ouwe dikke vissen wél 

worden gevangen en de kleintjes 

nauwelijks.  (hiernaast Hans met de 

goudkarper die hij al 19 x heeft ge-

vangen!!)  

Inmiddels worden de kleine karper-

tjes wél gevangen maar hier en daar 

zijn aeromas-bacterie plekken te 

zien. 
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De club doet er alles aan om de vissen zo gezond mogelijk in leven te houden. De schakelkast is uitgebreid 

met een relais-schakeling, waardoor de zuurstofsensor tegelijkertijd beide pompen kan aansturen. Zodra 

het zuurstofgehalte ónder de 50 % daalt schakelen de pompen in en wanneer het gehalte 60 % is gewor-

den schakelen ze weer uit.  Deze waarden zijn gekozen aan de hand van ervaringen uit het verleden. Aan 

het zuurstof zal het niet liggen ! 

Verder voeren we 3 keer per week (ma-wo-vr) 4 Kg  gemengd voer (soja en “vlieg”) om te zorgen dat er 

voldoende voedsel aanwezig is voor álle vissen. Aan het voedsel zal het niet liggen !!  

Helaas zien de vissers tot heden geen kans om de nieuwe karpertjes vaak te vangen. Hoe komt dat ? Díe 

conclusie laat ik voorlopig in het midden ….. 

Jaarlijks wordt controle uitgevoerd op water-

kwaliteit en eventuele ziektes. Dit jaar gebeurt 

dat voor het eerst weer op 13 mei 2022, dan 

komt “karperdokter” Marc Breedveld (hiernaast 

op de foto)  om 8.00u op de put om zijn onder-

zoek te doen. Wie eventueel geïnteresseerd is  

in het wel en wee van water en vissen kan ge-

rust een kijkje komen nemen en met Marc een 

praatje maken over karpers, karperziektes  en 

visstandbeheer. 

Namens de vereniging zal Nico Schoonhoven de 

honneurs waarnemen en zorgen voor de aan-

voer van te onderzoeken karpers. Hij zal ook 

met Marc spreken over evt te nemen maatrege-

len om de kwaliteit van onze vissen op het 

hoogst mogelijke peil te houden. 

Onder enkele leden-karpervissers heeft de me-

ning post gevat dat er te weinig wordt gevangen 

omdat er door de vereniging té veel gevoerd 

wordt. Het standpunt van de vereniging is dat 

vissen voldoende voedsel moeten hebben om 

te overleven. In een overmatig bezette vijver zal 

dus altijd bijgevoerd moeten worden om de overmaat vissen in leven te kunnen houden. Voorlopig ne-

men we kennis van deze meningen en gaan aan de slag. We wachten een gericht onderzoek naar deze 

kwestie af, enkele leden gaan met een voorstel voor een onderzoek komen.  Nico Schoonhoven is één van 

de woordvoerders van deze groep, hij is zeer betrokken bij het onderwerp.  We hopen op positieve resul-

taten van deze acties.  

Om voor iedereen die belangstelling heeft voor bovenstaande kwesties is op de volgende pagina’s de 

Factsheet “Verantwoord uitzetten”  van Sportvisserij Nederland afgebeeld. Wellicht dat hier nog bruikba-

re informatie is uit te halen. 
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Kampioenschap van Arkel 2022 
1 mei 2022 is een bijzondere dag:  de dag van de arbeid, 

maar vooral de dag van Het Kampioenschap van Arkel 

én de verjaardag van Fred. Wanneer de deelnemers op 

de put aankomen hebben Chris, Paul, Gera, Elvira en Ed-

dy al een met roze ballonnen versierde steiger 33 ver-

zorgd. 

In de opkomende zon en de laaghangende mist was het 

weer fantastisch om naar de waterkant te gaan. 33 vis-

sers kwamen voor de 40e keer te strijden om de titel 

Kampioen van Arkel. 

Na een koude start kwam de wedstrijd aardig op 

gang. Gelukkig werd het snel warmer en ook de  

mist verdween al vlot. Helaas werd maar mondjes-

maat gevangen, getuige de 3588 g van Nico Visser, die 

daarmee bijna 7 x zoveel ving als het gemiddelde van 

zijn vak. 

De andere vakken: Kleine put René van Oord 27.805 
gram2,06x het gemiddelde van zijn vak 
Hoogbloklandzijde Paul Stasse 4.013 gram 3,31x het 
gemiddelde van zijn vak 
Gorkumzijde Bram Boogert 5.286 gram 2,71x het ge-
middelde van zijn vak. 
Fred werd in het roze zonnetje gezet met leuke ca-
deaus, waaronder een “grillator” waarmee hij zijn bak
-activiteiten nóg beter moet kunnen uitvoeren. 
Een buitengewoon geslaagde en gezellige wedstrijd 
van Het Stekelbaarsje. 

 

 

       Nico Visser   Kampioen van Arkel 
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Eddy heeft alle 40 kampioenen in beeld gebracht !!!   Eddy bedankt leuk gemaakt !!! 

Op deze link is https://www.facebook.com/HSV-Het-

Stekelbaarsje-105038367978149 

 

  

https://hsvstekelbaarsjearkel.mijnhengelsportvereniging.nl/  

 

 

 

https://www.facebook.com/HSV-Het-Stekelbaarsje-105038367978149
https://www.facebook.com/HSV-Het-Stekelbaarsje-105038367978149
https://hsvstekelbaarsjearkel.mijnhengelsportvereniging.nl/
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Onze sponsoren 

Onze vergunning adressen 

Nieuwsbrief  rechtstreeks ontvangen ?? 

mail naar   stekelbaarsjearkel@gmail.com 

Onder vermelding “nieuwsbrief ” 

http://www.sportvisserijnederland.nl 

http://www.totalfishing.nl 

http://www.matchfishing.nl 

http://www.martijn-maas.nl 

http://www.mijnvismaat.nl/ 

Interessante websites: 

https://www.vissendoejezo.nl 
http://www.visplanner.nl/ 

https://www.vanpelthengelsport.nl/startpagina
http://www.vaniperen.nl/
http://www.debloklandsepaal.nl/
http://www.hs-hoveniers.nl/
http://www.viveen.nl/
http://www.vdi-arkel.nl/
http://royalshadow.nl/
https://www.henketuinmachines.nl/
http://www.sportvisserijnederland.nl
http://www.totalfishing.nl
http://www.matchfishing.nl
http://www.martijn-maas.nl
http://www.mijnvismaat.nl/
https://www.vissendoejezo.nl
http://www.visplanner.nl/
https://www.jumbo.com/winkel/jumbo-gorinchem-piazza-center/?gclid=Cj0KCQjw3IqSBhCoARIsAMBkTb2u1sVbu5jSB7Fi1QSZo-Eti9U2s9h3VDJDlO5byrxUToZrFDRfXRYaAtWJEALw_wcB

